
                                                                                
 

 

 

Protokoll fra styremøte for Fagskolen Vestfold og Telemark    
 

Dato: 4. oktober 2024 

Tid: 09.00 – 12.00 

Sted: Bakkenteigen, Horten  

 

Tilstede: Mette Kalve, styreleder (AP), Bjørn Rudborg (AP), Per-Eivind Johansen (H), 
Christine Ingebretsen Rise (LO), Egil Aadne (NHO), Helge Galdal (Fylkesdirektøren, 
Telemark) deltok digitalt, Emily Geale (Fylkesdirektøren, Vestfold), Stian Danielsen 
(studentrepresentant) og Ståle Langvik (ansattrepresentant) 
  
Fra administrasjonen: Marit Hagen Øygarden  
 
Forfall: Jan Einar Bruun (KS) og Veslemøy Wåle Gjestrud (H) 
 

 

Sak 25/24: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste godkjennes 

 

Sak 26/24:  Protokoll fra styremøtet 9. august 

Vedtak: 

Protokoll fra styremøtet godkjennes. 

 

Sak 27/24: Rektors orientering 

• Utdanningstilbud, kvalitet og utvikling   

• Organisasjon 

• Se saksvedlegg. 

Vedtak: 

Styret tar redegjørelsen til orientering. 

 

 

 



                                                                                
 

 

 

Sak 28/24: Regnskapsoversikt pr 31.8.2024 

Se saksdokument med regnskap. Vår driftsfart går som planlagt i henhold 

til budsjett.   
Vedtak:   
Styret tar regnskapsoversikten til etterretning. Styret er svært tilfreds med god 
økonomistyring, og at det ser ut til at vi drifter i balanse.  
 

 

Sak 29/24:  Årsrapport studieåret 2023 - 2024 

Årsrapport for studieåret 2023 – 2024 fremlegges for styret, se vedlegg. 

Vedtak:  

Årsrapport for studieåret 2023 – 2024 godkjennes, og beretning fra styreleder samt 

punkter fra studentstyrerapport ettersendes.   

 

Sak 30/24: Studenttall pr. 1. oktober  

Dokumenter vises direkte i møte  

Vedtak: 

Oversikten tas til orientering  

 

Sak 31/24: Lønn og ferie rektor 

Vedtak: 

Styreleder orienterte om ny lønn og plan for avvikling av ferie.  

 

Sak 32/24: Eventuelt  

- Besøk av Hanne, som orienterte om arbeid med KO og avtaler mellom fylkeskommunene i 

forhold til eierskapet 

- Arbeidsmiljøkartlegging, involverer tillitsvalgte og rektor vurderer hvilken undersøkelse som 

skal benyttes ved fagskolen. 

- Nye studieplasser H25, det orienteres om studieplasser som det søkes på for høsten 2025 

- Forskriften, endringer sendes på ut e-post. Behandles enten på e-post eller på Teams  

 

 

Mette Kalve    Marit Hagen Øygarden 

Styreleder    Rektor 


